

APPEL D'OFFRES

APPEL D'OFFRES No. 17-08-2020

VILLE DE GRAND-SAULT

RÉPARATION DE LA PENTE DE LA ROUTE WEST RIVER ET DÉTOURNEMENT DES EAUX DE SURFACE

Les soumissions scellées portant la mention «Appel d'offres de la Ville de Grand-Sault n ° 17-08-2020 – Réparation de la pente de la route West River et détournement des eaux de surface» seront reçues au bureau de la Ville de Grand-Sault, 131, rue Pleasant, Suite 200, Grand-Sault (N.-B.) jusqu'à 15h00, heure locale, le 8 septembre 2020. Le nom de l'entreprise candidate et la date de clôture des offres doivent également figurer sur l'enveloppe. L'ouverture publique des offres suivra immédiatement.

Les travaux proposés comprennent la réparation d'une section de pente située entre le chemin West River et la rivière Saint-Jean en plaçant de l'enrochement R-50 à partir du haut de la rive. De plus, les travaux proposés comprennent le réacheminement des eaux pluviales du chemin West River vers un bassin d'infiltration situé au sud du site.

Chaque offre doit être accompagnée d'un cautionnement de soumission ou un chèque visé d'un montant de 10% de la soumission (TVH incluse). Le chèque visé doit être libellé à la Ville de Grand-Sault. Le soumissionnaire retenu sera tenu de fournir des garanties de performance tel que spécifié dans les documents d'appel d'offres.

Les devis et documents d'appel d'offres seront disponibles auprès du bureau de GEMTEC Consulting Engineers and Scientists Limited situé à 140 chemin Saint-André, Saint-André, Nouveau-Brunswick (Téléphone : 506-473-6908) à la réception d'un dépôt non remboursable de 50,00 \$ par ensemble.

Les documents d'appel d'offres sont exposés chez GEMTEC Consulting Engineers and Scientists Limited à Grand-Sault.

Toutes les soumissions seront ouvertes à la Municipalité immédiatement après la clôture des soumissions. Ni la plus basse, ni la plus élevée, ou aucune des soumissions ne sera nécessairement acceptée.

PETER MICHAUD
ADMINISTRATEUR DE LA VILLE

NOTICE OF TENDER
TOWN OF GRAND FALLS

TENDER NO. 17-08-2020

WEST RIVER ROAD SLOPE REPAIR AND STORMWATER DIVERSION

Sealed tenders marked "The Town of Grand Falls Tender No. 17-08-2020 West River Road Slope Repair and Stormwater Diversion" will be received at the Town of Grand Falls Town Hall, 131 Pleasant Street, Suite 200, Grand Falls, NB until September 8th 2020, 3:00:00 pm local time. The Company's name and tender closing date and time shall also be indicated on the envelope. Public opening of the bids will follow immediately at the town hall.

Proposed work involves the repair of a section of slope located between West River Road and the Saint John River by placing loose R-50 Rip Rap from the top of the bank. In addition, the proposed work includes the redirection of stormwater from West river Road to a nearby infiltration pond located to the south of the site.

Each tender shall be accompanied by a Bid Bond or Certified Cheque in the amount of ten percent (10%) of the Tender Price (including HST). The certified check must be made out to the Town of Grand Falls. The successful bidder will be required to provide performance securities as specified in the tender documents.

Contractors responding to this Notice of Tender are advised that official tender documents can only be obtained from GEMTEC Consulting Engineers and Scientists Limited. Only contractors who have received the tender directly from GEMTEC Consulting Engineers and Scientists Limited are eligible to submit a tender on this project.

Tender Documents may be obtained at the Office of GEMTEC Consulting Engineers and Scientists Limited, 140 Saint André Road, Saint-André, NB on payment of \$50.00 which includes HST (non-refundable).

Tender Documents are on display at the Grand Falls office of GEMTEC Consulting Engineers and Scientists Limited.

The lowest or any tender will not necessarily be accepted.

PETER MICHAUD
GENERAL MANAGER